
 

 

 
Zápis Komise životního prostředí 

 
Číslo jednání:    02/2018 
Datum konání:  25.4.2018 
Předsedající:     Ing. Tamara Spilková  
Přítomní:           RNDr. Petr Uzel, Petr Baraník, Hana Jelínková, Mgr. Věra Bidlová – vedoucí   OŽPD, Ing. Petr 

Rýpar, ing. Blanka Brázdová, Petr Růžička, host: ing. Pavel Harwot, starostka Hana Moravcová                               
Omluveni:         Jan Wágner  
                                 
Zapisovatel:      Ing. Jaroslava Čechurová 
 
Zápis 
 
1) Zahájení jednání 
Jednání komise bylo zahájeno v 16:35 hodin.  
 
2) Návrh nového územního plánu hl.m. Prahy – představeno ing. Harwotem, odborným referentem územního 
plánování OVÚR, připomínky za MČ Praha 20 je možné oficiálně podávat 30 dnů, a to od 27.6.2018.  
 
 
3)  Žádost o stanovisko k Zastavovací studii p.č. 1052, Praha 20 – Horní Počernice  
  
USNESENÍ KŽP:  Komise nemá připomínek. 
 
 
4) Žádost o stanovisko k PD k Polyfunkční dům, Náchodská ul., Praha 20 -  Horní Počernice  
 
USNESENÍ KŽP:  Komise nemá připomínek. 
 
 
5)  Žádost o stanovisko k architektonické studii Přestavba a přístavba RD, Čechurova 1892/30, Praha 20 - 
Horní Počernice  
 
USNESENÍ KŽP:  Komise nemá připomínek. 
 
 
6)  Žádost o stanovisko PD pro změnu stavby před dokončením – stavba č.3295 TV Horní Počernice, 
etapa 0013 komunikace Božanovská 2. část  
 
USNESENÍ KŽP:  Komise bere na vědomí. 
 
 
7)  Žádost o stanovisko ke studii:  Výstavba rodinných domů Horní Počernice parc.č. 4244/7 a 4243/1  
v k.ú. Horní Počernice 
  
USNESENÍ KŽP:  Komise nesouhlasí s výstavbou individuálních ČOV u jednotlivých domů a doporučuje prověřit 
možnost napojení na ČOV Svépravice. 
 
 
8)  Žádost o stanovisko k umístění stavby – Připojení objektů FTTS Praha 20 – 1.stavba na síť TMCZ 
  
USNESENÍ KŽP:  Komise bere na vědomí.
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9)  Žádost o stanovisko k záměru stavby: Bytový dům Na Chvalce, Praha 20 – Horní Počernice 
  
USNESENÍ KŽP:  Komise nemá připomínek. 
 
 
10)  Žádost o stanovisko k návrhu změny vjezdu v ul. Jeřická, Praha 20 -  Horní Počernice  
  
USNESENÍ KŽP:  Komise bere na vědomí. 
 
 
11)  Žádost o stanovisko k umístění stavby – Optické propojení sítě PRAGONET  Horní Počernice – 
Běchovice  
 
USNESENÍ KŽP:  Komise bere na vědomí. 
 
 
12) Źádost o stanovisko k návrhu na změnu územního plánu v areálu spol. Biofaktory z území SV - 
všeobecně smíšené na území VN - nerušící výroby a služeb 
 
USNESENÍ KŽP:  Komise nesouhlasí se změnou územního plánu z důvodu nedodržení koeficientu zeleně a 
z důvodu navýšení dopravní obslužnosti při zkapacitnění areálu. Dosud jediná přístupová komunikace a veškerá 
doprava je vedena  ul. Na Chvalce do ul. Božanovské a na  ul. Náchodskou. 
 
 
 
13) Informace pro komisi ŽP:   ing. Rýpar vznesl dotaz na výšku ochranného valu u Svépravických rybníků- 
odpověděla Mgr. Bidlová – navštívila s pí starostkou  OCP MHMP a vedoucí odboru ing. Kyjovský přislíbil, že 
MHMP vykoupí další Xaverovský rybník a budou val navyšovat na 5 m, aby val měl příslušné parametry. 
 
 
14) Odejmutí správy pozemků parc.č. 4468/7, 4568/2, 4568/3  v k. ú. Horní Počernice pod silničním 
okruhem Prahy - přednesla p. Hana Moravcová, starostka MČ  
 
 
USNESENÍ KŽP:  Komise podporuje výstavbu protihlukových stěn na úseku SOKP 510 v souladu se závěry EIA 
a souhlasí s odejmutím správy předmětných výše uvedených svěřených pozemků a současně žádá o provedení 
maximálního zazelenění okolí nadřazených komunikací. 
 
 
15) Komise doporučuje iniciovat jednání na MHMP ohledně výkupu pozemků, které jsou územním plánem 
určené k zeleni. 
 
 
 
Komise ukončila jednání v 18:15 hod. 
Příští jednání komise se bude konat dle požadavku na posouzení dokumentů předaných Odboru životního 
prostředí a dopravy MČ Praha 20. 
Předsedkyně KŽP si vyhrazuje možnost zrušit či přeložit termín konání komise.  
 
Zapsala: Ing. Čechurová 
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